

ကက်ဆီကွန်ဘဏ် ATM စက်များကိုသုံး၍ ထိုင်းမှ မြန်မာသို့ ငွေလွှဲနိုင်တော့မည်

သတင်းရင်းမြစ် > ဘန်ကောက်ပို့စ်  
သောကြာနေ့၊ မေလ ၁၀ ရက် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ၁၈ နာရီ ၀၀ မိနစ်

ထိုင်းနိုင်ငံ၏ ကက်ဆီကွန် ဘဏ် (KBank) နှင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ သမဝါယမဘဏ် (စီဘီ ဘဏ်) တို့ လက်မှတ်  
ရေးထိုးခဲ့သည့် သဘောတူညီမှု စာချုပ်အရ၊ ထိုင်းနိုင်ငံရှိ မြန်မာနိုင်ငံသားများ အနေဖြင့် မေလ ၂၈ ရက်နေ့မှ  
စတင်ကာ ကက်ဆီကွန်ဘဏ် အေတီအမ် စက်များကို အသုံးပြု၍ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ငွေလွှဲပေးနိုင်တော့မည်  
ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသား ၃ သန်းခန့်သည် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် အလုပ်လုပ်နေကြပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ် အကုန်တွင် နောက်ထပ်  
မြန်မာနိုင်ငံသား ၁ သန်းခန့် ခန့် ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်းသို့ ထပ်မံဝင်ရောက်ကာ အလုပ်လုပ်ကိုင်ကြဖွယ်  
ရှိသည်ဟု မျှော်မှန်းရကြောင်း ကက်ဆီကွန် ဘဏ် ၏ ဒါရိုက်တာ နှင့် ဥက္ကဋ္ဌ ဖြစ်သူ မစ္စတာ Predee Daochai  
က ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က ဆိုခဲ့သည်။

ထိုင်းနိုင်ငံရှိ မြန်မာနိုင်ငံသားများအနေဖြင့်၊ ထိုင်းနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ငွေလွှဲပေးနိုင်မည့် ဝန်ဆောင်မှုကို  
အထူးလိုအပ်လာဖွယ် ရှိသည်ဟု ကက်ဆီကွန်ဘဏ် အနေဖြင့် ကြိုတင်မျှော်မှန်းကာ၊

မြန်မာနိုင်ငံရှိ အဓိက ဘဏ်ကြီးများထဲတွင် တခုအပါအဝင်ဖြစ်သည့် သမဝါယမဘဏ် (စီဘီဘဏ်) နှင့်  
ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကာ အေတီအမ်စက်များမှ တဆင့် ငွေလွှဲပေးနိုင်မည့် ဝန်ဆောင်မှုကို စတင်ရခြင်းဖြစ်  
ကြောင်း မစ္စတာ Predee Daochai က ဆိုသည်။

ထိုင်းနိုင်ငံ အနှံ့အပြား၊ မြန်မာအများစု နေထိုင်သည့် နေရာများတွင် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားဖြင့်ပါ  
အသုံးပြုနိုင်သော ကက်ဆီကွန် ဘဏ် (KBank) အေတီအမ်စက် စုစုပေါင်း ၈၈၀ ကျော်ကို ထားရှိပေးထား  
သည်ဟု မစ္စတာ Predee Daochai က ဆိုသည်။

ထိုဝန်ဆောင်မှု အရ မြန်မာနိုင်ငံသားများ အနေဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ တနေ့လျှင် အများဆုံး ထိုင်းငွေ  
ဘတ် တသိန်း (၁၀၀,၀၀၀) အထိ လွှဲပေးနိုင်တော့မည် ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ ငွေလွှဲခြင်းကို မွန်းလွဲ ၂ နာရီ မတိုင်မီ ပြုလုပ်ပါက မြန်မာနိုင်ငံမှ ငွေလက်ခံမည့်သူများ အနေဖြင့်  
ငွေကို ၂၄ နာရီအတွင်း ထုတ်ယူနိုင်မည် ဖြစ်ကာ၊ သမဝါယမဘဏ် (စီဘီ ဘဏ်) ၏ ဘဏ်ခွဲများ သို့မဟုတ်  
စီဘီဘဏ်နှင့် ချိတ်ဆက်ထားသည့် ဘဏ်များတွင် ထုတ်ယူရမည် ဖြစ်သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှောင်းပိုင်းတွင် အကောင်အထည်ဖော်မည့် အာဆီယံ စီးပွားရေး ရပ်ဝန်း (AEC) အတွက်  
ကြိုတင်ပြင်ဆင်သည့် အနေဖြင့် ကက်ဆီကွန် ဘဏ်သည် ကျယ်ပြန့်ပြည့်စုံမည်။ ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ဆောင်မှု  
ကွန်ယက်တခုကို တည်ထောင်သွားရန် မူဝါဒ ချမှတ်ထားသည်ဟု မစ္စတာ Predee Daochai က ဆိုသည်။

ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံတွင် လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်နေကြသည့် ထိုင်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများ အား ဘဏ္ဍာရေး နှင့်  
စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးအပ်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍လည်း ကက်ဆီကွန်ဘဏ် အနေဖြင့်  
ကိုယ်စားလှယ်ရုံးခွဲ တခုကို ရန်ကုန်မြို့တွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။

ဈေးကွက်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု ပေးခြင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ၊ ဥပဒေများ၊ စီးပွားရေး ကွန်ယက်များနှင့် ပတ်သတ်၍  
သတင်းအချက်အလက်များ ပေးခြင်း စသည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိသည်ဟု မစ္စတာ  
Predee Daochai က ဆိုသည်။

အလားတူစွာပင်၊ ထိုင်းနိုင်ငံမှ Siam Commercial ဘဏ် နှင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ ကမ္ဘောဇဘဏ်တို့သည် ၎င်းတို့၏  
အေတီအမ် ကွန်ယက်ကို အသုံးပြု၍ ထိုင်းနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ငွေလွှဲနိုင်မည့် ဝန်ဆောင်မှု  
ပေးနိုင်ရေးအတွက် လွန်ခဲ့သည့် အပတ်က စာချုပ် ချုပ်ဆိုခဲ့ကြသည်။ □

ငွေလွှဲမှု တခု ပြုလုပ်လျှင် ဝန်ဆောင်ခ အနေဖြင့် ထိုင်းငွေ ဘတ် ၂၀၀ ကုန်ကျမည် ဖြစ်ကာ ဘဏ်ဖွင့်ရက်ဖြစ်

ကက်ဆီကွန်ဘက် ATM စက်များကိုသုံး၍ ထိုင်းမှ မြန်မာသို့ ငွေလွှဲနိုင်တော့မည်

သတင်းရင်းမြစ် > ဘန်ကောက်ပို့စ်  
သောကြာနေ့၊ မေလ ၁၀ ရက် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ၁၈ နာရီ ၀၀ မိနစ်

---

လျှင် တရက်အတွင်း ထုတ်ယူနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။

အေတီအမ်စက်များကို အသုံးပြု၍ ထိုင်းနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ အလွယ်တကူ ငွေလွှဲနိုင်တော့မည် ဖြစ်၍ ငွေလွှဲလိုသူများ အနေဖြင့်၊ ငွေလွှဲခြင်းလုပ်ငန်းကို တရားမဝင် လုပ်ကိုင်ပေးနေကြသည့် ပွဲစားများကို အားကိုးရန် မလိုတော့ပေ။

Siam Commercial ဘဏ် အနေဖြင့် ငွေလွှဲခြင်း ဝန်ဆောင်မှုကို ပေးအပ်မည် ဖြစ်သောကြောင့်၊ လက်ရှိတွင် Siam Commercial ဘဏ်စာအုပ် ကိုင်ဆောင်ထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံသား လေးသောင်းခန့် ရှိနေရာမှ တသိန်းခန့် အထိ တိုးတက်လာမည်ဟု မျှော်လင့်ထားသည်။

ထို့ပြင် Siam Commercial ဘဏ် အနေဖြင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် မေလ ၃၁ ရက်နေ့အထိ ငွေလွှဲခ ဝန်ဆောင်မှု ထိုင်းငွေ ဘတ် ၂၀၀ ကို မယူဘဲ အခမဲ့ ဝန်ဆောင်ပေးမည်ဟု သိရသည်။

(မေလ ၉ ရက်နေ့က ထိုင်းနိုင်ငံ အခြေစိုက် ဘန်ကောက်ပို့စ်တွင် ဖော်ပြထားသည့် သတင်းဆောင်းပါး ဖြစ်ပါသည်။)